
Vážené spolu-študujúce, vážení spolu-študujúci,

ako študentka našej fakulty z Ateliéru produktového dizajnu, sa uchádzam o miesto v
akademickom senáte pre obdobie 2024-2027, kde chcem zastupovať nás študentov.

Jednou z mojich priorít je napomáhať zlepšovať najmä chod katedry dizajnu, ktorá postupne
vzniká po novej reakreditácii fakulty, ktorá prebehla približne pred rokom. Myslím si, že katedra dizajnu
potrebuje získať adekvátnu podporu, ktorá zaistí jej správny chod a pomôže študentom tejto katedry
vyťažiť z jej potenciálu čo najviac.

Hlásim sa teda k tomuto programovému vyhláseniu, ktorého body chcem naplniť v nasledujúcich
troch rokoch.

1. Zväčšenie objemu odborných predmetov, najmä pre katedru dizajnu a pridanie väčšieho
množstva kvalifikovaných pedagógov na jednotlivé predmety.
Na obore dizajnu absentuje veľké množstvo odborných predmetov. Je teda potreba aby sa tieto
predmety pridali a tiež aby ich výučbu vykonávali kvalitní pedagógovia. To je potom zárukou
viacerých výhod.

2. Zabezpečenie lepšieho chodu dielní.
Chod dielní nie je zabezbečený tak, aby na pôde školy mohla vznikať väčšina projektov aj keď
na to priestory máme prispôsobené. Nízke úväzky pedagógov zaručujú akurát tak nesprávny
chod, ktorý nás nijako nemotivuje pracovať na projektoch práve v školských priestoroch.

3. Zaistenie väčšej kooperácie fakúlt.
VUT má veľký potenciál pre kooperáciu jednotlivých fakúlt v rámci výučby. Či už ide o predmety
teoretické alebo praktické, dokážeme si medzi sebou s fakultami pomôcť, ale je potreba túto
kooperáciu zabezpečiť do väčšej miery.

4. Certifikované licencie na kreatívne a 3D programy pre študujúcich.
Bez programov určených k tvorbe sa nezaobíde v tejto dobe azda žiaden
kreatívec/umelec/dizajnér, poďme pre to našu fakultu zabezpečiť dostatočným množstvom
platných licencii pre pohodlnú tvorbu.

5. Nastavenie nulových cien pre študujúcich v rámci využívania odborných pracovísk pre
zhotovovanie projektov.
Pre študujúcich môže byť demotivujúce zaplatiť rovnaké ceny za vyhotovenie prototypu v škole a
v externom subjekte. Zamyslime sa teda, či sú študenti naozaj tí na ktorých je potreba v
akademickom prostredí zarábať.

6. Vytvorenie jednotného orientačného systému pre FaVU a kultivácia priestorov, v ktorých
sa výučba odohráva.
Orientačný systém v rámci budov je dôležitý! Poďme teda vytvoriť jednotný systém, ktorým sa
budú riadiť aj tí, ktorí na fakultu zavítajú prvý-krát. S tým tiež úzko súvisí kultivácia priestorov
výučby. Apelujme na rektorát na aktívne začatie prestavby nášho areálu a na zlukratívnenie
našich súčasných priestorov.

7. Zlepšenie PR pre konanie dôležitých akcií v rámci fakulty.
PR je v dnešnej dobe dôležité. Skvalitnime aj túto súčasť našej agendy aby dôležité akcie v
očiach verejnosti a potenciálnych uchádzačov boli vo väčšom povedomí.

8. Atraktívne priestory pre konanie klauzúr.
Nadviažme ako fakulta spojenia s dôležitými inštitúciami Brna aby sa naše klauzúry dostali aj za
brány školy. Brno má predsa toľko krásnych miest!

Drahí spolužiaci, aj keď som chcela napísať nové desatoro, nebudem ďalej rozpitvávať čo všetko
by sme ešte mohli zmeniť. Dôležité bude ak sa nám podarí dosiahnúť aspoň zlomok z toho, čo je
napísané v týchto ôsmich bodoch. Vážim si Vašej prípadnej podpory a ďakujem, že ste dočítali až sem.

Klaudia Ďugelová


